



## **Referat fra bestyrelsesmøde i Team Vest Håndbold den 11/01 2023 kl. 19:30 ved Kasper**

Deltagere: Marie Lydicksen, Rikke Hymøller, Kasper Thorlund, Mette Plauborg, Camilla Hedegaard og Anne Thude Nielsen (ref.)

Afbud: Iben Hansen og Charlotte Møller

1. Godkendelse af dagsorden og referat  
Begge dele godkendt
2. Bordet rundt  
Mette og Camilla har intet nyt

Kasper: Netværksmøde med klubberne i Varde. Sonja (turneringskredsformand) deltog, Kasper udfordrede dem på at det altid blev afholdt i Brørup, da mange af holdene er fra vores område, men det står ikke umiddelbart til at ændre.

Jesper Kristensen (Dommerudvalgsformand) deltog.

Udfordring at vi ikke kan få dispensation for en 2. års 17. spiller til at spille U15.

Nye sæson – alle kredse bliver nedlagt, vi bliver til en region. Vi kan risikere at de i rækkerne skal køre til Sydfyn. Vi afventer yderligere.

Peter fra Ølgod mener vi har taget en U15 drengespiller fra deres hold.

Byfest: Der er godt i gang med planlægningen af de forskellige dage. Der tages udgangspunkt i at der kan sælges 800 billetter. Vil prøve at søge Spar om sponsorat igen.

Rikke: Unge camp – der skal afholdes møde i næste uge vedr. campen i foråret. De unge der deltog i efteråret skal gerne være tovholdere og trække endnu flere unge med.

Marie: Mail fra Berit Andreasen – man kan indstille et hold til årets mestre. U15 drengene indstilles.

Anne: U13 drenge spillere, har ofte brug for hjælp fra U13 pigerne, hvad er bestyrelsens holdning til dette. Det er alment brugt, og det skal ikke være en selvfølge, men træneren skal kontaktes fra gang til gang.

Marie: der mangler kontingent på flere U 13 drenge, Marie laver opslag i FB gruppen. Evt. tage kontakt til Varde kommune, hvis der kniber for nogle familier.

3. Årshjul  
KIA cup: Vi mangler at finde ud af om U11 piger og U13 Drengene skal med – Rikke spørger Lillian. Anne spørger Michael.  
  
Der er diverse opgaver som Marie skal varetage ift. årsregnskab, regnskab for præmiespil, revisor erklæring osv.
4. Sæson 2023 – hold, trænere osv.  
Rikke er startet op på oversigt over kommende sæson.  
Vi skal være opmærksomme på at få fat i de unge mennesker der kommer hjem fra efterskole.  
Hver holdansvarlig tager fat i trænerne for deres respektive hold – for at få en fornemmelse for kommende sæson.  
Vi skal i dialog med Varde omkring kommende sæson.
  - a. U7 mix har kun 3 spillere kunne de evt. samtræne med U9? Tror de er for små til det.
  - b. Holdning til årgangsspring – skal bestyrelsen have en holdning til dette?
5. Generalforsamling  
Dato for afholdelse: tirsdag den torsdag den 30. marts – kl. 19 i Sportspark Blåvandshuk (bestyrelsen mødes kl. 18 til bestyrelsesmøde).  
Hvem er på valg:  
Rikke (er i tvivl), Mette (modtager ikke genvalg) og Anne (er i tvivl)
6. Børne og Ungdomsafslutning  
Dato den 24/3 kl. 17:30 – 20:30ish + badeland  
Marie booker Den gamle hal  
Mad: Kasper tager fat i Super Brugsen.  
Videre planlægning sker på mødet i februar
7. Sponsorarrangement  
Forslag til arrangement med Nikolaj Jakobsen (45.000)  
Evt. kamp i Skjern mod BSH ¼ kl. 16:10  
Videre drøftelse i februar.
8. Cafeteriaet i Billum 15/1  
Der handles lidt forskelligt ind, der er ikke så meget salg. Camilla og Anne starter op, Rikke og Charlotte kommer på et tidspunkt.
9. Sponsorudvalg  
I foråret skal det tegnes nye kontrakter med sponsorer for enten børn/unge eller senior☺
10. Nyt fra kassereren  
Billig bus til Flensborgtur 🖱
11. Nyt fra den turneringsansvarlige  
Intet nyt.
12. Evt.
13. Næste møde  
Onsdag den 1. februar ved Kasper kl. 19:30



Jan Hansen